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Att göra en låt om ett djur som heter som en polis och sen ta det till rätten, är inte det litet av att inte vara

rädd om skattemedel? Att ta det till en form av samtalsterapi mellan artist och polis är utvecklande för..

Då får de själva betala.

Okej, de kan säkert få dra av kostnaden efteråt.

 

Men ändå..

 

Som en gängmedlem sa till mig,

"-Det handlar om sunt förnuft"

polisen måste få detta hotfulla att kännas mindre hotfullt

och artisten måste visa mera förståelse för polisens tjänst.

 

Det finns inga svar förrän verkligheten Är.

 

Det är därför de bär vapen.

 

Det här är ingen klar sanning

det här är en uppmaning till

de som blivit så fördomsfulla

att varje litet djur skapar hat.

 

Är det nu samhället ska börja förmedla det filosofiska?

 

(Det som finns men som inte syns i verkligheten)

 

"Andemeningen"

 

Eller som psykvården uttrycker det: Paranoid mm.

 

Nej, andemeningen är inte att kalla polisen paranoid mm.

 

Egentligen tycker jag att alla som blivit kallade för

paranoida i psykvården och sedan i förlängningen,

ryktesvägen av andra borde få vara med polisen i

rättsprocessen som målsägande och få med: Rätt.

 

Rätt?

 

Ja, att vi är normala människor.

 



Är filosofi normalt?

 

Nähä!

 

Redan.

 

 

(Då undrar någon "-Vad fan betyder, Rätt?")
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